

第二十七届中国国际家具展览会和摩登上海时尚家居展 延期公告

尊敬的参展商、观众、合作伙伴及业界同仁：

鉴于近期疫情波及范围持续扩大，为了广大参展商的参展效果以及所有观众的安全考虑，经审慎决定：原本即将于9月25-29日举办的第二十七届中国国际家具展览会暨2022摩登上海时尚家居展，将延期至11月23-26日，在国家会展中心（上海）举办。

我们深知大家对这次展会的付出与期待，对此我们感同身受，更深表歉意。请大家相信，作为主办方，为呈现一场有商业回报、令人安心的家具盛会，我们的筹备工作从未停止过，一直努力在不确定性中寻找确定性。我们坚信，延期举办，是我们做的一件难而正确的事！我们深知，寒冬之下，能有质量的活下来是今年我们共同努力的方向！我们希望所有家具人创业的路上，可以不那么孤单！

尽管展会不能如期在线下召开，但做好参展商和专业买家的精准对接是会展作为平台最重要的环节，我们可以通过线上的数字化服务，依然为有需要的供需双方做好贸易对接工作，为企业找到适合的线上拓客模型。

已经注册的预登记观众，对于展会的延期我们也深感抱歉，您的门票依然有效，同时为了解决您的采购需求，可以添加找货小助手，帮您对接品牌与工厂。



扫码添加找货小助手

2022，所有家具人都太不容易。愿我们都拥有穿越周期的实力，降本提效，直面危机！再次衷心感谢您在特殊时期给予我们的理解与支持！



Postponement Notice for the 27th China International Furniture Expo and Maison Shanghai 2022

Dear Exhibitors, Visitors, Partners and Fellows,

Following the guidance from the China government, the 27th China International Furniture Expo (Furniture China) and Maison Shanghai 2022, originally scheduled to be held on 25-29 September 2022, will now be presented on **23-26 November 2022 at National Exhibition and Convention Center (Shanghai)**.

We sincerely apologize for any inconvenience caused. As the event organizer, we would continue our efforts and try our best to deliver a successful furniture festival with commercial returns.

We understand the most important part of an exhibition is to create precise connection between exhibitors and professional buyers. Even though the physical exhibition is now rescheduled, we will continue with our trade matching services for suppliers to meet their potential buyers through our online platform.

For visitors who have already completed the event registration, your tickets remain valid. Should you require any assistance with your purchasing plan, kindly contact our Customer Service to enjoy customized sourcing and matching services.



Scan to contact the Customer Service

2022 is not easy for many of us in the furniture industry. But we won't face it alone. Let's work together to overcome the challenges and move towards a better tomorrow. Thank you again for your understanding and kind support during this special period of time!

China National Furniture Association (CNFA)

Shanghai Sinoexpo Informa Markets International Exhibition Co., Ltd.

